
OBČINA ČRNOMELJ         K točki 15 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v oktobru 2019 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva: ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. V odgovoru OU na vprašanje Renate Butala glede višine prejetih sredstev s strani državnega 
proračuna iz sredstev proračuna EU ni zajetih sredstev za nadaljevanje obvoznice Črnomelj in ne 
sredstev za nakup terminalov v ZD Črnomelj.  
 
ODGOVOR: 
Občina v mandatnem obdobju 2014 – 2018 ni prejela sredstev s strani državnega proračuna iz 
sredstev proračuna EU za nakup terminalov v ZD Črnomelj. V letu 2017 je občina prejela za nakup 
terminalov in defibrilatorjev za ZD Črnomelj 5.599,06 EUR s strani Ministrstva za zdravje. Ravno tako 
v občinski proračun nismo prejeli sredstev s strani proračuna EU za nadaljevanje obvoznice Črnomelj. 
Investitor projekta je bilo Ministrstvo za infrastrukturo in prostor – Direkcija RS za ceste in občina je iz 
proračuna sofinancirala gradnjo obvoznice v deležu, ki je bil določen v sporazumu o sofinanciranju. S 
podatkom o višini sredstev sofinanciranja s strani državnega proračuna iz sredstev proračuna EU, ki 
jih je prejel investitor oz. naročnik, ne razpolagamo.  
 
Odgovor pripravila: Marina Klevišar, OU  
 
2. Odgovor OU na vprašanje Vesne Fabjan, ki se nanaša na obratovanje obmejnega prehoda 
Žuniči, naj se dopolni z vsemi dosedanjimi aktivnosti za podaljšanje obratovanja navedenega prehoda 
(kronologijo).  
 
ODGOVOR: 
Vlogo za podaljšanje obratovalnega časa MP Žuniči smo na Ministrstvo za notranje zadeve pošiljali   
9. 2. 2017, 19. 4. 2017 in 3. 6. 2019. Pred tem smo že v letih 2013 in 2014, prav tako s tremi dopisi 
zaprošali za podaljšano obratovanje obeh maloobmejnih prehodov, vendar je bilo to takrat urejeno 
samo na MMP Sodevci. Mejni prehod Žuniči sedaj obratuje od 5. do 23. ure, ob nedeljah pa od 8. do 
20. ure.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Štefan Misja je na prejšnji seji OS podal pobudo za postavitev table s smerokazom do 
spominskega  obeležja v Gornjem Suhorju, vendar postavitev le-tega ni možna, zato sprašuje ali je 
možna postavitev takšne table kot je za Mitrov tempelj?   
 
ODGOVOR: 
Glede na Pravilnik o prometni signalizaciji in prometni opremi na cestah, na državni cesti Črnomelj – 
Vinica, ni možna postavitev takšne table kot je postavljena za Mitrov tempelj. Takšna tabla se lahko 
postavi samo za obeležja, ki so razglašena za spomenik državnega ali lokalnega pomena. 
 
Odgovor pripravila: Anita Jamšek, OU. 
 
4. Ali je bil društvu Rudar poslan odgovor glede obnove izvoznega stolpa v TRIS Kanižarica?  
 
ODGOVOR: 
Člani društva Rudar so bili na sestanku pri županu, kjer jim je podal odgovor glede izvoznega stolpa.  
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 



5. Cestno ogledalo na križišču obvoznice Črnomelj in Ulice 21. oktobra (v smeri Lokev) je večkrat 
zarošeno, zato vidljivost ni dobra. Težava naj se odpravi.  
 
ODGOVOR: 
Glede na to, da je ogledalo postavljeno na državni cesti, bomo pobudo, da se odpravi težava, 
posredovali na Direkcijo RS za ceste. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
6.  Kako potekajo aktivnosti na projektu »Ureditev odseka črne točke Črmošnjice – Črnomelj 3«., 
za katero so bila pridobljena EU sredstva v lanskem letu? Kaj je z nadaljevanjem kolesarske steze v 
smeri Kanižarica?  
 
ODGOVOR: 
Projekt ureditve odseka »črne točke« Črmošnjice – Črnomelj 3 je v izvajanju, zaradi dodatnih del na 
obnovi vodovoda in na ureditvi brežin se bo izvedba zavlekla še v oktober. Po pogodbi o 
sofinanciranju z Ministrstvom za infrastrukturo je predvideno sofinanciranje semaforiziranega 
prehoda za pešce pod podvozom in proti zgornjemu delu Semiške ceste v znesku do 85.135 EUR iz 
sredstev EU in proračuna RS. 
Regionalna kolesarska povezava Črnomelj – Kanižarica, s katero se med zaposlitvenimi centri PC 
Akrapovič – Polycom – Livar in PC TRIS Kanižarica ter stanovanjskimi območji dogradi 1,5 km 
dvosmernih kolesarskih stez je v projektiranju. Po pogodbi s projektantom GPI d.o.o. iz Novega 
mesta, ki je podpisana 25. 9. 2019, je rok izdelav projektne dokumentacije 5 mesecev, za tem pa je 
predviden še 3 mesečni rok za recenzijski postopek. Izgradnja je predvidena v letih 2021 in 2022, za 
kar pa je v letu 2020 potrebno še urediti lastništva, izdelati investicijsko dokumentacijo in po popolni 
vlogi pridobiti sofinanciranje iz Strukturnih in investicijskih skladov EU in proračuna RS v višini do 
500.000 EUR. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
7. S strani več ljudi je bila podana pobuda o postavitvi zabojnika za obleko v Črnomlju. 
 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala Črnomelj d.o.o. je razviden iz priloge št. 1. 
 
Franc Ivanušič: 
1. Naj se prouči režim prednostne ceste na obvoznici Črnomelj - Ulica 21. oktobra (v smeri 
Lokev).    
 
ODGOVOR: 
Inženirju, ki za Direkcijo RS za infrastrukturo skrbi za prometno signalizacijo, smo s predlogom 
preusmeritve vodenja prometa v smereh Črmošnjice in Metlika že predlagali, da se sočasno 
preusmeri tudi prednostna smer in sicer tako, da bo Ulica 21. oktobra v smeri proti podvozu pod 
železnico stranska cesta. Ker bodo za to verjetno potrebni gradbeni posegi na križišču pri nadvozu 
nad železnico, bomo najprej izvedli preusmeritev vodenja, ki je pogoj za prekategorizacijo cest, za 
tem pa bo Direkcija RS za ceste kot upravljavec regionalnih cest poskrbela za spremembo prednostne 
smeri.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Maja Kocjan: 
1. Ljudje ob meji so zaradi migrantov prestrašeni. Verjame, da občina želi po mirni poti iztržiti 
čim več od te situacije, vendar se je pokazalo, takšna taktika, ki se je peljala že v prejšnjem mandatu 
ni uspešna. Druge občine sprejemajo sklepe v zadevi migrantske problematike, zato predlaga, da 



občinski svet občine Črnomelj na naslednji seji OS sprejme iste sklepe, kot jih je sprejela Mestna 
občina Novo mesto.     
 
ODGOVOR: 
Župan in občinska uprava občine Črnomelj zgledno in konstruktivno sodelujeta s predstavniki 
Ministrstva za notranje zadeve. Zaradi migrantskega toka, ki vodi tudi čez našo občino je župan v 
stalnem kontaktu s predstavniki Policijske postaje Črnomelj in Ministrstva za notranje zadeve. 
Državnim organom je bila že večkrat predstavljena problematika s katero se srečujemo v občini 
zaradi nezakonitih prehodov državne meje, in sicer  predvsem iz vidika zagotovitve varnosti občanov, 
uničevanja poljskih poti, cest, pomanjkljive infrastrukture na obmejnem območju, odpadkov. 
Pričakujemo, da bo država namenila razvojna  sredstva tudi za obmejna območja, ki so neposredno 
soočena z migrantskim tokom. V sled navedenega župan tudi sodeluje v »Pobudi za zaščito 
prebivalcev in bivalnega okolja zaradi migracij«, v katero so združeni župani obmejnih občin, ki se 
srečujejo z migrantskim tokom. Župani so na Vlado RS naslovili pismo (v prilogi št. 2) z zahtevami  po 
zagotavljanju večje varnosti prebivalcev, dodatnih finančnih sredstvih za popravilo uničenih cest, 
 odpadkov, zagotavljanju ustreznega nadomestila gospodarskim subjektom zaradi izpada prihodkov, 
dodelitvi večjega števila policistov in vojakov na območja ob meji,  dodatnem usposabljanju gasilskih 
enot in izdelavi navodil za čiščenje žičnate ograje.  
Občinski svet MO Novo mesto je dne 18.6.2019 na svoji redni seji obravnaval informacijo o stanju 
ilegalnih prehodov meje na območju Policijske uprave Novo mesto in sprejel štiri sklepe, ki se 
nanašajo na nelegalne prehode državne meje. Ker sprejeti sklepi  povzemajo prizadevanja župana in 
občinske uprave občine Črnomelj, saj je bila njihova vsebina že večkrat posredovana tako 
predsedniku vlade, kot tudi pristojnim ministrstvom (notranje zadeve, okolje in prostor, kmetijstvo, 
gospodarstvo), menimo, da ni potrebe po sprejemu posebnih sklepov na občinskem svetu.  
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
Bernarda Kump: 
1. Župan člane OS redno obvešča o projektu gradnje vrtca Loka in OŠ Loka, vendar bi želela 
informacijo tudi o ostalih projektih, ki potekajo v naši občini, zato naj občinska uprava na eno 
naslednji sej OS pripravi seznam le-teh in v kateri fazi so.  
 
ODGOVOR: 
Seznam in faznost projektov bo pripravljen za eno naslednjih sej OS. 
 
Odgovor pripravila: Anita Jamšek, OU. 
 
2. Rokodelci v občini Črnomelj so izrazili željo po predstavitvi svojih izdelkov in dejavnosti 
obiskovalcem prireditev in dogodkov v mestu Črnomelj. Naj se ob takšnih dogodkih ne pozabi na njih.  
 
ODGOVOR: 
V okviru javnih prireditev, katerih organizator je Občina Črnomelj, le-ta ves čas aktivno sodeluje z 
rokodelci in ostalimi izdelovalci in prodajalci lastnih izdelkov, tako da jih z javnim pozivom povabi k 
postavitvi stojnic na sami prireditvi, na katerih lahko predstavljajo in nenazadnje tudi prodajajo svoje 
izdelke.  
 
Odgovor pripravila: Tanja Peteh, OU. 
   
Renata Butala: 
1. V torek 11.6.2019 je Poljansko dolino ob Kolpi zajelo neurje s točo. Veliko objektov je bilo 
poškodovanih, veliko pa je starejših ljudi, ki se komaj preživljajo in jim bo to veliko breme. Ali  obstaja 
kakšen poseben sklad za morebitne elementarne nesreče, iz katerega je možno takoj črpati sredstva 
za pomoč občanom, ki so take pomoči potrebni? V kolikor tega sklada ni, predlaga oblikovanje 
takšnega sklada.  



ODGOVOR: 
Občina Črnomelj takšnega posebnega sklada za pomoč občanom nima. V proračunu Občine Črnomelj 
se nahaja proračunska postavka – Proračunska rezerva, katere sredstva se uporabljajo za financiranje 
izdatkov za odpravo posledic naravnih nesreč in drugih nesreč, ki jih povzročijo naravne sile in 
ekološke nesreče. 
 
Odgovor pripravil: Jože Weiss, OU. 
 
2. Kar nekaj staršev otrok, ki obiskujejo vrtec v Starem trgu ob Kolpi, se vozi na delo v Novo 
mesto, Črnomelj, Kočevje, pa tudi v Ljubljano, zato prosijo za podaljšanje delovnega časa vrtca, in 
sicer do 16. ure. Svet staršev je izvedel anketo in jo prilaga.  
 
ODGOVOR: 
Z vodstvom OŠ Stari trg ob Kolpi je bilo za šolsko leto 2019/20 usklajeno podaljšanje delovnega časa 
vrtca, in sicer do 16:15. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
3. Nujno potrebno je pristopiti k sistematični prenovi jezov na Kolpi. V našem delu so najbolj 
kritični od Prelesja do Radencev, saj v tem delu čolnarjenje v poletnem času skoraj ni več mogoče. 
Npr. jez v Dečini je pretrgan, je pa le delno slovenski, zato bi bil potreben dogovor s Hrvaško. Jez v 
Radencih pa bi bilo potrebno pravilno popraviti.  
Pričakuje pisne odgovore.  
 
ODGOVOR: 
Obnova jezov na reki Kolpi je v izključni pristojnosti države. Pobudo bomo posredovali na Direkcijo za 
vode in preverili katere jezove imajo v planu za obnovo in kdaj so prenove predvidene. 
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU. 
 
Vesna Fabjan: 
1. Na 7. redni seji OS občine Črnomelj je v imenu več vaščanov vasi Učakovci podala svetniško 
vprašanje glede projekta vezanega na urejanje starih vaških jeder. Od pristojne občinske službe je 
prejela le delen odgovor, zato vprašanje zastavlja znova. Vaščane zanima, kdaj in kako namerava 
Občina urediti vaško cesto? Ali je v načrtu asfaltiranje in ureditev makadamske ceste s parcelno 
številko 2694/183 , ki poteka »pod vasjo« Učakovci in v krajši varianti povezuje začetek in konec vasi? 
Ali je v načrtu preplastitev, ureditev infrastrukture in lastništva na dotrajani cesti, ki pelje skozi vas v 
smeri vasi Vukovci? Gre za daljšo varianto, ki nima povsem urejenih lastniških razmerij in bi morala 
biti zajeta v projektu za ureditev vaških jeder.  
 
ODGOVOR: 
Za potrebe rekonstrukcije cest skozi del naselja Učakovci in povezovalne ceste od naselja Učakovci do 
naselja Vukovci, je bila izvedena geodetska odmera in izvedeni določeni prepisi zemljišč v lasti Občine 
Črnomelj za potrebe območja te ceste, ki zaradi določenih nesoglasij s strani posameznih lastnikov 
zemljišč, ni v celoti prepisana v lastništvo Občine Črnomelj. Po dokončni ureditvi lastništva bo s tem 
podana možnost za nadaljevanje urejanja javne infrastrukture. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Požek, OU. 
 
2. Vaščani Učakovcev in Vukovcev navajajo problem povezovalne ceste med vasema. Zavedajo 
se, da je šlo pred leti, med drugim, za probleme urejanja lastništva. Ali imajo občinske službe kakšen 
instrument, s katerim v interesu lokalne skupnosti osebo, ki ovira namero, proti njeni volji razlastijo 
(jo izplačajo ali ji zamenjajo zemljišče z občinsko)? Opozarjajo, da so v razširitev ceste že bila vložena 
sredstva, a je bila gradnja izvedena le delno, zato se sedaj pojavlja krušenje brežine, občasno je zato 



promet oviran, cesta ni zavarovana z ograjo, velja za omejitev 90 km/h, po kateri dnevno vozijo tudi 
šolski kombiji. S problemom je upravni odbor PGD Učakovci-Vukovci podrobno seznanil župana. Ali 
ima in kdaj Občina v načrtu dokončati omenjeno cesto? Vaščani pripovedujejo, da so sedaj bolj 
dostopni pogoji za ureditev lastniških razmerij in da pozivajo Občino k ureditvi lastniških razmerij in k 
dokončni izgradnji ceste, saj se bodo sicer stroški popravil in vzdrževanja  le še povečevali.  
 
ODGOVOR: 
Že pred več kot 7 leti smo poskušali v projekte, ki jih je sofinanciralo Ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano za razvoj podeželja, vključiti širitev in obnovo javne poti JP 555791 med 
Učakovci in Vukovci (1,2 km) ter ureditev javnih površin pri GD Vukovci. Žal je vsaka občina lahko 
prijavila samo en projekt in ta ni uspel pridobiti sredstva. Zaradi pomanjkanja lastnih sredstev smo 
skupaj s krajani izvedli samo širitve v makadamski izvedbi. Rešena je tudi večina lastništev z 
brezplačnimi prepisi potrebnih zemljišč v javno dobro, sredstva za parcelacije in pogodbe pa je 
zagotovila občina. Na prepis čaka še 10 zemljiških parcel. 
Glede možnosti razlastitev ni nič novega, glede te možnosti se bomo pogovorili ob pripravi proračuna 
za leto 2020, kjer bi bilo potrebno zagotoviti sredstva za plačilo odškodnin za razlastitev. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Že dobrega pol leta spremlja dogajanje v zvezi s preplastitvijo regionalne ceste R3-660/1342 
ceste Marindol (od konca vasi) – Žuniči (do avtobusne postaje) v dolžini 3.8 km. Glede namere je v 
pogostem kontaktu s pristojno občinsko službo. Preplastitev naj bi bila v domeni Direkcije RS za 
infrastrukturo. Zanima jo v kateri fazi je dogovor o preplastitvi in kdaj je pričakovati, da se bo začelo z 
deli?  
 
ODGOVOR: 
Za obnovo precej dotrajanega dela regionalne turistične ceste RT-919 med Marindolom in Žuniči v 
dolžini 3,8 km se z upravljavcem Direkcijo RS za ceste konkretno pogovarjamo že več kot eno leto. Na 
sestanku pri direktorju DRSI dne 6. 3. 2019 nam je bilo še zagotovljeno, da je obnova v planu za leto 
2019. Ker pa se na tem projektu po tem ni kaj dosti dogajalo predvidevamo, da je z rebalansom 
državnega proračuna ta investicija prestavljena. Več informacij bo znanih po sestanku župana pri novi 
v.d. direktorici DRSI, predvidoma v začetku oktobra 2019. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 

Leopold Perko: 
1. Že v prejšnjem mandatu OS in v sedanjem je opozarjal na potrebo po obnovi mostu čez 
Podturenščico med naseljema Podlog in Golek in obnovo mostu čez reko Lahinjo v Pustem Gradcu, do 
realizacije še ni prišlo. Dlje se bo čakalo, večje bodo poškodbe, obsežnejša bo sanacija in stroški.  
 
ODGOVOR: 
Strinjamo se, da bo potrebno popravilo lesenih brvi. Smo pa vam v dosedanjih odgovorih že večkrat 
navedli, da bo proračun občine v okviru svojih zmožnosti sofinanciral popravilo, le da bi krajani ali 
Krajevna skupnost Dragatuš poskrbeli za samo sanacijo, npr. z zagotovitvijo lesa ali izvajalca obnove, 
izvedbo nekaterih del,… Ker očitno to na ta način ne bo šlo, bo občina (subsidiarno) zagotovila 
zamenjavo dotrajanih elementov brvi. 
Opravljen je bil ogled obeh lokacij in ugotovljeno, da so za sanacijo brvi in mostička v Pustem Gradcu 
potrebna manjša vzdrževalna dela, ki so bila že opravljena. Most čez Podturenščico med naseljema 
Podlog in Golek pa je v slabšem stanju in bo za obnovo potrebno opraviti konkretnejši poseg tako na 
povozni površini, kot na konstrukciji mostu. Zaradi tega bo tako priprava, kot sama izvedba teh del 
zahtevnejša, kakor tudi časovno daljša. Načrtujemo, da bodo dela izvedena še pred zimo. Ker so tudi 
ostali konstrukcijski elementi tega mostu v slabšem stanju, bo predvidena obnova problem rešila le 
začasno in bo v naslednjih letih potrebno načrtovati celovito prenovo oz. novogradnjo.  
 



Odgovor pripravila: Vinko Kunič in Božidar Brajkovič, OU. 
 
2. Tudi pobudo o možnosti asfaltiranja ceste Črnomelj – Stranska vas je podal v prejšnjem 
mandatu OS. S strani OU je bil takrat podan odgovor, da naj bi se o potrebnih ukrepih vzdrževanja in 
investicij pogovarjali z Občino Semič na prvem naslednjem sestanku med občini. Ali je kaj narejeno na 
tem?  
 
ODGOVOR: 
Glede asfaltiranja oziroma modernizacije LC 054161 Črnomelj – Stranska vas (Občina Semič) smo se 
že dogovarjali s sosednjo občino Semič, vendar bomo morali pred izvedbo te investicije urediti tudi 
lastniška razmerja. Pri podrobnejšem določanju občinskih meja se je namreč ugotovilo, da poleg 
prečne delitve ceste na pododsek v občini Črnomelj od km 0,000 do km 3,872 (od tega 1 km 
makadama) in od tu naprej na pododsek do km 6.128 v Stranski vasi (2,1 km makadama), potrebno 
urediti vzdolžno delitev te ceste v dolžini do 1,2 km med našo in sosednjo Občino Metlika. V 
proračunu bo potrebno zagotoviti sredstva za parcelacije in ureditev lastništva, v nadaljevanju pa bo 
potreben dogovor o sofinanciranju z občino Semič. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Na območju občine je zgrajenih večje število zidanic, za katere po določilih veljavnega OPN ni 
pravne podlage za izdajo gradbenega dovoljenja. Zanima ga ali se pripravlja prostorski akt - OPPN, na 
podlagi katerega bi lastniki objektov – zidanic, le-te lahko legalizirali. Namen priprave OPPN je, da se 
za že zgrajene objekte - zidanice, ki so brez gradbenih dovoljenj in/ali v nasprotju z gradbenimi 
dovoljenji, določijo posebni izvedbeni pogoji, na podlagi katerih bodo lastniki lahko pridobili gradbeno 
dovoljenje.  
 
ODGOVOR: 
Za legalizacijo nelegalnih in neskladnih gradenj za zidanice in po potrebi tudi za druge podobne 
objekte Občina Črnomelj namerava začeti postopek priprave OPPN (Občinski podrobni prostorski 
načrt). Za ugotavljanje interesa za izdelava OPPN bo Občina v oktobrski številki Belokranjca in na 
spletni strani objavila poziv zainteresiranim lastnikom nelegalno oz. neskladno zgrajenih objektov ter 
glede na izkazan interes pričela s postopkom priprave t.i. »sanacijskega« OPPN. 
 
Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
Matjaž Barič: 
1. Starši otrok in zaposleni OŠ Milke Šobar Nataše Črnomelj bi radi mnenje stroke o statiki 
objekta »bivši dijaški dom«.  
 
ODGOVOR: 
Poročilo Zavoda za gradbeništvo je bilo posredovano ravnatelju OŠ Milke Šobar – Nataše. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 














